



Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad FdG-UvA, 03-03-2025

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA

Datum: 03-03-2025

Tijd: 18:45

Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris), Ivar Tames, Bas Laan, Danyscha Griffith, Ivana Djurica, Lieke Linschoten, Maisy Price (secretaris), Sacha Ester (voorzitter)

Afwezig: Splinter Achterveld (vicevoorzitter), Daniël van Lammeren, Wisse Herfst

1. Opening, vaststellen agenda

1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen

2.1. Technische mededelingen

Splinter is afwezig, machtigt Bas.

Wisse is afwezig, machtigt Ivar.

Daniel is afwezig, machtigt Wisse.

Wisse is afwezig, dus stem vervalt.

2.2. Inhoudelijke mededelingen

Er waren geen inhoudelijke mededelingen.

3. Post in/uit

Maisy vult de post in/uit bij de volgende PV in.



4. Concept notulen en actiepunten vergadering 17-02-2025 en 24-02-2025

4.1. Notulen en actiepunten

Sacha	<ol style="list-style-type: none"> 1. gaat naar de verkiezingen van voorgaande jaren kijken en dit bij Femke Broerse navragen 2. stuurt Yvo en Suzanne een mail om te vragen of ze nog een overleg zouden willen over professioneel gedrag 3. gaat uitzoeken of het Amsterdam UMC iets te maken heeft met de CAO-onderhandelingen van de coschappen, of wat het Amsterdam UMC hierin überhaupt kan betekenen 4. laat de RvA weten dat zij een nieuwe voorzitter zal moeten aanwijzen 5. vraagt Theo hoe de CAO-onderhandelingen voor co-assistenten gaan en wie hierbij aanwezig zijn 6. gaat Maisy vragen of er een PR-mailadres gemaakt kan worden voor aanvragen voor op de posters 7. gaat Vince informeren (aanpassing RvA) 8. reageert op Yvo zijn mail en stemt met DB af wie er verder gaat 	<ol style="list-style-type: none"> 1. gedaan 2. kan eraf 3. kan eraf 4. gedaan 5. lopend 6. ongedaan 7. gedaan 8. gedaan
Maisy		
Splinter	<ol style="list-style-type: none"> 1. gaat een richtlijn voor sollicitaties opstellen 2. gaat bij het IMS-congres vragen wat het VUmc of Leiden met het extramurale betrekking-probleem doet 3. licht Vince in (master assessor sollicitaties) 	<ol style="list-style-type: none"> 1. onbekend 2. onbekend 3. onbekend
Ivana		
Lieke	<ol style="list-style-type: none"> 1. gaat Katinka vragen om beide delen van de evaluatie te leiden en gaat het inhoudelijke deel met haar voorbespreken 	<ol style="list-style-type: none"> 1. lopend
Wisse		
Bas		
Daniël		
Danyscha	<ol style="list-style-type: none"> 1. gaat het idee van drie jaar lang dezelfde mentor bespreken met de PO-coördinatoren (professioneel gedrag) 	<ol style="list-style-type: none"> 1. lopend

Ivar	1. gaat de posterframes bestellen	1. gedaan
Fabiënne		
DB		
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen		

De notulen van de PV op 17-02-2025 en 24-02-2025 zijn vastgesteld.

5. Dagelijks bestuur

5.1. Stand van zaken

Er was een gesprek met Yvo Roos, Suzanne Geerlings en Hotze Lont over het incident op 13-02:

- Beveiliging heeft een mail opgesteld met hun perspectief. Daarin wordt vermeld dat de aanleiding tot het bellen van communicatie was dat de Activistenpartij op het Annaplein en Voetenplein aan het flyereren was. Daar heeft beveiliging ze aangesproken en zijn ze samen meegelopen naar plein J om te praten.
- Beveiliging geeft aan dat er enkel een vergunning voor de koffiekar was en niet voor het flyereren. Sacha heeft duidelijk aangegeven dat de FSR deze wel had, maar enkel voor plein J.
- Yvo vroeg naar een mogelijke tweede flyer. Sacha heeft aangegeven dat de FSR dit gehoord heeft, maar dat het speculatie blijft wat erin stond.
- Yvo geeft aan dat het vanuit communicatie en beveiliging zeer serieus is opgepakt en onderzocht wat er gebeurd was.
- Yvo gaf aan dat de FSR het goed had opgepakt en wilde voorkomen dat de FSR zich in een situatie bevond die ze onprettig vond.
- Sacha heeft aangegeven dat de FSR nog zal bespreken of zij het keuren van flyers door communicatie wenselijk vindt.

5.2. OT-GEN overlegstructuur (12 min)

Elke 6 weken vindt een formeel overleg plaats tussen de FSR (Facultaire Studentenraad) en het OT-GEN (Opleidingsteam Geneeskunde). Het OT-GEN bestaat uit de managementteams van de bachelor (MT-BA) en master (MT-MA). Het doel van deze overleggen is om onderwerpen die op de gehele studie betrekking hebben gezamenlijk te bespreken. Daarbij worden deze overleggen genotuleerd, waardoor er transparante terugkoppeling vanuit de FSR aan de studenten gegeven kan worden betreffende besproken onderwerpen en gemaakte afspraken. Naast deze formele overleggen met het OT-GEN vinden er ook elke 3

weken informele overleggen plaats met de beide MT's. Het doel van deze gesprekken is om korte lijntjes te houden tussen de FSR en de MT's. Deze informele gesprekken worden niet genotuleerd.

Vanuit zowel het MT-BA als het MT-MA afzonderlijk is de vraag gekomen om de huidige structuur van het formele OT-GEN overleg te evalueren. Door het goede contact tussen de FSR en de MT's in de 3-wekelijkse informele overleggen zijn er bij het OT-GEN overleg weinig tot geen onderwerpen die besproken moeten worden. Hierdoor worden deze overleggen vaak gevuld met onderwerpen die ook op een andere manier (bijvoorbeeld via de informele overleggen) besproken hadden kunnen worden, zonder dat alle personen bij het OT-GEN aanwezig hoeven te zijn (in totaal worden er 17 personen uitgenodigd voor het OT-GEN).

Mogelijke oplossingen voor dit probleem zijn:

1. Het OT-GEN overleg geheel te annuleren en enkel de informele gesprekken voort te zetten. Echter ontstaat dan het probleem dat de FSR geen notulen heeft waarmee ze terugkoppeling aan de studenten kan geven. Dit zou opgelost kunnen worden door een 'afspraken en besluitenlijst' op te stellen aan de hand van de informele overleggen. Alle partijen geven bij een dergelijke lijst goedkeuring voor de inhoud, waarna het als formeel vastgelegde afspraak beschouwd kan worden. Deze lijst zou als formele terugkoppeling gepubliceerd kunnen worden. Het informele overleg zou dan 45 minuten kunnen duren en elke 3 weken plaatsvinden. De FSR en het OT-GEN behouden het recht om een formeel gesprek aan te vragen, indien dit nodig wordt geacht.
2. Het OT-GEN overleg in principe door te laten gaan, maar te annuleren indien er geen relevante onderwerpen zijn. Hierbij behouden we echter het probleem dat er bij de geannuleerde gesprekken geen terugkoppeling gegeven kan worden aan de studenten.
3. Het OT-GEN overleg een geheel nieuwe insteek geven. Zo zou het benut kunnen worden om een open gesprek te voeren over overkoepelende onderwerpen, zoals duurzaamheid of communicatie. Dit zou de samenwerking bij dergelijke onderwerpen versterken. Een nadeel hiervan is dat dergelijke overleggen vaak niet zeer efficiënt verlopen, wat vervelend is aangezien alle partijen erg druk zijn.

De FSR heeft tijdens de PV besloten dat optie 1 het meest wenselijk is.

"De FSR stemt met 8 stemmen voor en 1 stem onthouding voor het voorstel van optie 1."

Sacha koppelt het besluit van de FSR terug aan het OT-GEN tijdens het OT-GEN overleg op 18-03-2025.

5.3. Incident Activistenpartij (23 min)

Op 13-02-2025 heeft zich een incident voorgedaan waarbij enkele leden van de Activistenpartij zijn verzocht het terrein van het AMC te verlaten, wanneer zij op uitnodiging van de FSR (Facultaire Studentenraad) flyers aan het uitdelen waren onder studenten in het kader van de aankomende studentenraadsverkiezingen. Over de inhoud van dit incident is op de plenaire vergaderingen van 17-02 en 24-02 gesproken. De FSR heeft, naar aanleiding van het incident, gesproken met een medewerker van de afdeling Communicatie en met de decaan.

In het gesprek met de medewerker van de afdeling Communicatie is om verheldering gevraagd betreffende het incident en is er gevraagd hoe de FSR kan helpen een dergelijk incident in de toekomst te voorkomen. Hier is gebleken dat de afdeling onder de indruk was dat er gedemonstreerd werd binnen het ziekenhuis, wat geheel verboden is. De medewerker communicatie gaf aan dat het incident dus op een misverstand lijkt te berusten. Ook gaf ze aan dat er inderdaad huisregels bestaan betreffende het uitdelen van flyers, waarbij personen gevraagd kunnen worden het terrein te verlaten op basis van de inhoud. Verder is er besproken dat de FSR een dergelijk incident kan voorkomen door:

- Flyers van derden te laten keuren door de afdeling Communicatie.
- De afdeling Communicatie in te lichten bij een evenement met derden.
- Het team Beveiliging in te lichten bij een evenement met derden en hen op de dag van het evenement telefonisch in te lichten.
- Spelregels op te stellen in overleg met de afdeling Communicatie en deze op te sturen naar derden wanneer die naar onze faculteit worden uitgenodigd. Sacha heeft een opzet gemaakt voor deze spelregels.

Tijdens de PV zijn de opgestelde spelregels voor de medische faculteit door de overige raadsleden geaccordeerd.

In het gesprek met de decaan is alle informatie die nu bekend is gedeeld. Hierbij hebben Sacha en Splinter de informatie op neutrale wijze getracht over te brengen, met als doel het informeren van de decaan. In dit gesprek zijn de volgende punten besproken:

- De decaan is door het College van Bestuur van de UvA gevraagd om toelichting over het incident te geven. De Activistenpartij heeft het CvB namelijk benaderd om het

incident aan te kaarten. De decaan heeft dus aan beveiliging, de afdeling Communicatie en de FSR om informatie gevraagd.

- Beveiliging heeft een mail naar de decaan verstuurd met toelichting van hun kant. Hierbij wordt aangegeven dat de directe aanleiding voor het bellen van de afdeling Communicatie was dat er leden van de Activistenpartij op het Annaplein en het Voetenplein flyers aan het uitdelen waren.
- De decaan heeft nagevraagd of er een tweede flyer met onbekende inhoud uitgedeeld zou zijn. De FSR heeft aangegeven dit ook te hebben gehoord, maar dat het speculatie is.

De FSR gaat nog eens met de afdeling Communicatie in overleg over bovenstaande. Richtlijnen van communicatie worden door Sacha opgevraagd en een gesprek met afdeling Communicatie wordt ingepland. Ze stuurt hierbij de spelregels vanuit de FSR.

Als de FSR zich kan vinden in de richtlijnen van afdeling Communicatie, kan zij bepalen of zij het ermee eens is dat flyers inhoudelijk gekeurd dienen te worden.

5.4. Demonstratie 17-03 (6 min)

Vanuit de Federatie Nederlandse Vakbonden (FNV) worden een reeks stakingen georganiseerd tegen de voorgestelde bezuinigingen op het hoger onderwijs vanuit de overheid. Vanuit de UvA wordt op 17-03 gestaakt, waarbij medewerkers het werk voor een dag neerleggen ter demonstratie. Hierbij zal getracht worden geen invloed te hebben op het onderwijs van studenten op die dag. De stakingen worden ondersteund door o.a. de FNV, Algemene Onderwijsbond (AoB), Christelijke Nationale Vakverbond (CNV), Amsterdamse Studentenvakbond (ASVA), Landelijk Studentenvakbond (LSvB) en de Centrale Studentenraad (CSR) van de UvA.

De CSR heeft alle facultaire studentenraden gevraagd deze staking ook te ondersteunen.

Manieren waarop de FSR de staking zal steunen zijn:

- De staking promoten via de Instagram van de FSR en een bericht plaatsen op het plasmascherm. Ivana stuurt het bericht door naar de Commissie PR.
- De ganggenoten zullen worden gevraagd de staking te promoten via hun kanalen. Sacha gaat een appje sturen naar de ganggenoten om te vragen of zij dit willen reposten.

6. Centrale Studentenraad

6.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit de CSR.

7. Commissie Bachelor

7.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoBa.

7.2. Werkcolleges (19 min)

Aan het begin van het studiejaar heeft MT-BA besloten om de werkcolleges niet meer op te nemen. Dit besluit is genomen zonder dat de coördinatoren en docenten vooraf goed waren geïnformeerd. Door dit niet optimaal gecommuniceerde besluit bevatten de werkcolleges nog veel nieuwe stof (nieuwe stof wil zeggen dat de studiestof niet terug te lezen/horen is in een ZSO of hoorcollege). Doordat er nog nieuwe stof in de colleges zitten en deze colleges niet worden opgenomen, ervaren de studenten hinder bij het leren voor hun tentamens.

Daarnaast heeft MT-BA laten weten niet open te staan om de opnames van de werkcolleges te delen met studenten met een leerbeperving of studenten die een dubbele bachelor (DuBa) volgen. Door dit laatste is er al een leerling gestopt met zijn/haar DuBa opleiding. Vervolgens heeft de studentenraad besloten de werkcolleges in de gaten te houden.

De FSR vindt dat getentamineerde vragen terug vindbaar moeten zijn in studiestof. Werkcolleges dienen niet als bron te worden gebruikt. Er mag aansluitende nieuwe stof in WC's zitten, zolang het maar aanhaakt op wat er als studiestof is opgegeven en het verdiepend is. Er moet een bron geraadpleegd kunnen worden door de student.

De FSR wil op papier graag richtlijnen zien van MT-BA wat wel en niet bij WC's wordt gegeven als stof. Ze wil ook graag een plan van het MT zien hoe zij dit gaat oplossen voor het aankomende studiejaar.

De FSR wil verduidelijking vragen bij MT-BA om te achterhalen of zij alles wat tot op heden is bepaald over WC's, goed heeft begrepen. Bij de volgende PV zal worden besproken wat tot op heden bij de FSR bekend is.

Ivar gaat samen met Wisse (en de rest van CoBa) het vergaderstuk schrijven inclusief feitenrelaas en voorgestelde adviezen vanuit de FSR.

8. Commissie Master

8.1. Stand van zaken

Sacha gaat een stavaza schrijven voor de volgende PV over het gesprek met Suzanne Geerlings en Hotze Lont.

9. Commissie Medische Informatiekunde

9.1. Stand van zaken

- Op 24-02-2025 was Bas aanwezig bij de evaluatie van de organisatie van de keuzevakken. Er was een relatief lage respons wat mogelijk is veroorzaakt doordat er geen fysieke aanwezigheid was op de faculteit voor dit vak waar de student hierop werd aangewezen. Er wordt gekeken hoe studenten beter voorgelicht kunnen worden door bijvoorbeeld de voorlichting over de keuzevakken onderdeel te maken van een ander college met verplicht onderwijs. Veelal studenten waren positief over de gevolgde keuzevakken maar er is nog steeds een wens voor de mogelijkheid om een minor te kunnen volgen. Er is aangegeven dat hier aan gewerkt wordt, maar dat het volgend jaar nog steeds niet mogelijk zal zijn om een minor te kunnen volgen.

10. Taskforces

10.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit taskforces.

11. Commissie PR

11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

12. Geplande overleggen

De geplande afspraken zijn besproken.

13. WTTK en afsluiting

13.1. WTTK

De 'Nacht van de vluchteling' georganiseerd door de IFMSA is besproken. CSR gaat hiervoor voedsel doneren aan de IFMSA. De FSR gaat nadenken hoe zij deze actie kan steunen. Maisy schrijft hierover een vergaderstuk. Ze gaat eerst uitzoeken wat hier eerder over is afgesproken.

13.2. Rondvraag

- Sacha: Ik ga het RvA diner inplannen.
>> Sacha gaat een datumprikker sturen voor het RvA-diner.
- Maisy: Het bestuur van de studentenraad is uitgenodigd als gast door de organisatoren van de Anatomische Les op 20 november 2025. Wie wil hier heen?
>> Maisy stuurt een poll.
- Lieke: Is het een idee om voor volgende week ivm evaluatieweekend wat te schuiven met de deadlines voor het voorbereiden van de PV? Ofwel de deadline van vergaderstukken in de PV map wat vervroegen, ofwel de deadline voor het 'commenten' wat later?
>> DB overlegt over de PV na evaluatieweekend. Iedereen moet wel de SR-enquête op maandag af hebben.
- Bas: Wordt er nu iets gedaan met diversiteit? OC-MI vroeg er naar, sinds we hier volgens Suzanne Geerlings blijkbaar heel veel mee doen.
>> Bas zet dit op de agenda voor CO-MI overleg.
- Ivar: Wat is nu de stand met het aanmaken van een nieuw e-mailadres voor PR/posters?

>> Voorstel vanuit Maisy om het naar de PR-mail te sturen. De raadsleden vinden dit een goed plan.

- Fabiënne: Is er al iets bekend over PV op tweede paasdag en PV en OT-GEN/SR-overleg in meivakantie?

>> Sacha gaat kijken naar vrije dagen van de PV's in deze periode.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst

- Werkcolleges
- Nacht van de vluchteling

Sacha	<ol style="list-style-type: none"> 1. vraagt Theo hoe de CAO-onderhandelingen voor co-assistenten gaan en wie hierbij aanwezig zijn 2. gaat Maisy vragen of er een PR-mailadres gemaakt kan worden voor aanvragen voor op de posters 3. koppelt het besluit van de FSR over de overlegstructuur terug aan het OT-GEN tijdens het OT-GEN overleg op 18-03-2025 4. gaat in gesprek met afdeling Communicatie 5. gaat een appje sturen naar de ganggenoten om te vragen of zij het bericht over staking willen reposten 6. gaat een stavaza schrijven voor de volgende PV over het gesprek met Suzanne Geerlings en Hotze Lont 7. gaat een datumprikker sturen voor het RvA-diner 8. gaat kijken naar vrije dagen van de PV's in de periode van pasen en de meivakantie 	
Maisy	<ol style="list-style-type: none"> 1. schrijft een vergaderstuk over 'de nacht van de vluchteling' 2. stuurt een poll voor de Anatomische Les 	
Splinter	<ol style="list-style-type: none"> 1. gaat een richtlijn voor sollicitaties opstellen 2. gaat bij het IMS-congres vragen wat het VUmc of Leiden met het extramurale betrekking-probleem doet 3. licht Vince in (master assessor sollicitaties) 	
Ivana	<ol style="list-style-type: none"> 1. stuurt het bericht over de staking door naar de Commissie PR 	
Lieke	<ol style="list-style-type: none"> 1. gaat Katinka vragen om beide delen van de evaluatie te leiden en gaat het inhoudelijke deel met haar voorbespreken 	
Wisse		

Bas	1. zet diversiteit op de agenda voor CO-MI overleg	
Daniël		
Danyscha	1. gaat het idee van drie jaar lang dezelfde mentor bespreken met de PO-coördinatoren (professioneel gedrag)	
Ivar		
Fabiënne		
DB		
PR		
CoBa	1. een vergaderstuk omtrent werkcolleges schrijven inclusief feitenrelaas en voorgestelde adviezen vanuit de FSR	
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen	1. SR-enquête resultaten	

13.4. Afsluiting (20:50)

Sacha sluit de vergadering om 20:50.